
 

 

 

 

Jaarverslag 

Fietsmaatjes Montferland 

2024 

Fietsmaatjes Montferland heeft momenteel op 3 locaties fietsen beschikbaar. 

Locatie Hals: ’s-Heerenberg-Azewijn/Lengel en Stokkum 

Locatie Zebra: Zeddam en Braamt 

Locatie Belo: Beek en Loerbeek 

 

Het team van Fietsmaatjes bestaat uit het bestuur en het kernteam. 

Bestuur: 

Voorzitter: Louis Kupers 

Penningmeester: Jos Thomassen 

Secretaris: Dinie Dijkman-Reessink 

Het kernteam bestaat uit: 

Coördinatoren: Ans Willemsen en Dorien Peters 

PR: Iloeska Kusters 



Technische man: Gerard Fränzel 

Iedere Locatie heeft zijn eigen coördinatoren en techn.mensen die bij vragen etc. terecht kunnen 
bij het Kernteam. 

ZEBRA 

Coördinatoren: Wendy Schuirink en Charlotte Markhorst 

Techn. man: John Jansen 

Deze locatie heeft een behoorlijke groei doorgemaakt en de animo van zowel vrijwilligers als 
deelnemers is groot. Beide fietsen zijn goed bezet.  

BELO 

De fiets die we in gebruik hebben in Beek was geen eigendom van Fietsmaatjes Montferland. De 
fiets was van de KBO. In het tweede deel van 2024 heeft het bestuur van de KBO echter 
aangegeven dat ze fiets ter overname aan Fietsmaatjes Montferland wilden aanbieden. Hierop 
zijn diverse gesprekken geweest en per januari 2025 is de fiets officieel eigendom van 
Fietsmaatjes Montferland. De stalling van de fiets wordt door de KBO gegarandeerd en blijft bij 
de Avermate. Nu de overname heeft plaatsgevonden zal er een plan van aanpak worden 
gemaakt met de coördinatoren van het kernteam en de coördinatoren  van Belo. Ook pr zal 
hierbij worden betrokken. Momenteel wordt de fiets nog weinig gebruikt. We hopen in 2025 hier 
verandering in te kunnen brengen. 

 

HALS 

De 3 fietsen van HALS waren in 2024 goed bezet. Het aantal deelnemers is stabiel echter zou 
men nog wat extra vrijwilligers kunnen gebruiken. 

De vrijwilligers van HALS zijn in mei verrast door supermarkt de Jumbo. Zij boden alle vrijwilligers 
van locatie HALS een lunch aan bij de Gracht in ’s-Heerenberg. Een groot aantal vrijwilligers 
heeft hier gebruik van gemaakt. Een bijzonder mooi gebaar van de Jumbo! 

Najaar 2024 heeft Rodax aangegeven dat we de stalling aan de Markt in het vroege voorjaar van 
2025 moeten verlaten. We zijn Dhr. Van Pul zeer dankbaar voor alle die jaren dat wij onze fietsen 
hier gratis mochten stallen. Het heeft eraan bijgedragen dat Fietsmaatjes Montferland een goede 
start kon maken. Fietsmaatjes Montferland is druk doende een nieuwe stalling te regelen voor 
haar 3 duo-fietsen.  

 

Dit jaar is er een nieuwe versie van het reserveringsysteem Samenfietsen 2.0 geïmplementeerd. 
Dit is een landelijk project vanuit Fietsmaatjes Nederland geweest. 

Tijdens de jaarlijkse vrijwilligersavond op 13 september 2024 is hier door de coördinatoren van 
het Kernteam uitleg over gegeven aan alle aanwezige vrijwilligers. Alle niet aanwezige vrijwilligers 
hebben een schriftelijke uitleg gehad.  

De vrijwilligersavond vond in 2024 plaats bij de Avermate te Beek. Nadat de vrijwilligers uitleg 
hadden gehad over het nieuwe Samenfietsen was er tijd om onder het genot van een drankje 
met elkaar van gedachten te wisselen. Het was een geslaagde gezellige avond. 



De PR afdeling heeft dit jaar niet stil gezeten en is op sociaal media zeer actief geweest. 

Afgelopen zomer is er een leuke reeks geplaatst op FB met ervaringen van deelnemers en 
vrijwilligers. 

Steeds wordt er geprobeerd Fietsmaatjes Montferland in de spotlights te houden zodat 
vrijwilligers en deelnemers ons weten te vinden. 

Al met al was 2024 een succesvol jaar. Het team van Fietsmaatjes Montferland zal in 2025 met 
enthousiasme  en vertrouwen hun doel nastreven om zoveel mogelijk mensen die niet meer 
kunnen of durven fietsen te laten genieten op een van onze duo-fietsen. 

 

 


